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В данной статье рассматриваются проблемы вступления адвоката в уголовное дело в ходе пред-
варительного расследования, подчеркивается необходимость обеспечения должными лицами органов 
предварительного расследования своевременного вступления адвоката в уголовное дело, обосновывается 
немаловажная роль участия адвоката в законности и правомерности совершаемых в отношении подза-
щитного следственных и иных процессуальных действий, исследуется вопрос о необходимости участия 
адвоката с момента фактического задержания лица, подвергнутого уголовному преследованию.
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This article discusses the problems of a lawyer’s entry into a criminal case during the preliminary investigation, 
emphasizes the need for the officials of the preliminary investigation bodies to ensure the timely entry of a lawyer into 
a criminal case, substantiates the important role of a lawyer’s participation in the legality and legality of investigative 
and other procedural actions committed against the client, investigates the question of the need for the participation 
of a lawyer from the moment of the actual detention of a person subjected to criminal prosecution.
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